
           Årnäs Båtklubb 
 

 Styrelsemöte  
 

Datum:  2022-08-03 
 

Plats: Klubbstugan 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 

§2 
 
Dagordningen: Godkändes 

  
 
Närvarande på mötet  förkortas 
 
Torbjörn Hägnander  TH   
Bengt-Åke Johnsson  BÅJ  
Anders Rindefors  AR 
Lars Jerkrot   LJ 
Jan Fahlgren  JFn 
Janne Folke  JF 

 
§3 

 
Till justeringsman: JFn 

 
§4 
 

• Föreslagen agenda godkändes 
 

 
§5 
 

• Föregående styrelseprotokoll från 2022-06-11 gicks igenom och godkändes 
 

 
 
 
 



§6 
 

Bygglovsansökan nytt klubbhus 
 

• Gustav Ekman har överklagat Länsstyrelsens godkännande av vårt bygglov 
för ny klubbstuga till Miljödomstolen  

• Miljödomstolen kräver kompletteringar för överklagandet av Gustav Ekman 
som skall vara miljödomstolen tillhanda senast 15.e aug.  

• I dagsläget vet vi ej vad det är för kompletteringar. 

• Handläggningstiden hos Miljödomstolen är minst 4–6 månader. Därefter finns 
ytterligare möjlighet till överklagan hos Miljööverdomstolen.  

• Finns möjlighet till överklagan kommer Gustav Ekman med största sannolikhet 
att göra detta. 

• Styrelsen tar kontakt med Gustav Ekman för möte då innehållet i överklagan 
blir känt 

• Vilka ur styrelsen som skall medverka i mötet bestäms senare.  

 
 

§7 

 
Modulerna 

 

• Viktigt att säkra modulerna mot fukt och mögel. Behöver ytterligare rensas 
med att få bort fuktskadade innertak och väggar som genererar risk för mögel. 

• Beslut tas vid nästa styrelsemöte om hur vi går vidare med förvaring av 
modulerna. 

• Alternativet är att sälja modulerna. 
 
 

§8 
 

Ekonomi 
 

• TH gick igenom det ekonomiska läget.  
-Investering och företagskonto samt handkassa ca 244’  
Kostnader 
-UH och investeringskostnader ca 94’  
Inkomster 
-Husbilar ca 100’ 
-Gästbåtar ca 0,5’  
-Båtdagen ca 8,5’  
Förväntade ytterligare inkomster under säsongen  
-Husbilar ca 45’  
-Utebliven arbetsplikt 30–40’   

 
 
 
 



§9 
 

Övrigt 
 

• LJ meddelade om att han avsäger sig styrelseuppdraget (sekreterare) från och 
med årsmötet 2023. AR meddelar valkommittén. 

• BÅJ presenterade ett förslag på utbyggnad av hamnen med olika alternativ. 
Förslagen tas upp och diskuteras vidare på nästa styrelsemöte.  

• Beslutades att TH köper in skyltar för markering av lediga gästbåtsplatser vid 
A-bryggan från Hjertmans. 

 
 

§10 
 
 

Nästa styrelsemöte 
 

• 2022-09-03 med efterföljande kräftskiva 
 
 
        §11 
 
 Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 Protokollet justeras: Jan Fahlgren 
 
  ___________________________________ 


